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Protokół Nr XIV.2019 

z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 26 czerwca 2019 roku 

 

Obrady rozpoczęto 26 czerwca 2019r. o godz. 19:00, a zakończono o godz. 20:00 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Michał Czekajło 

2. Radosław Dolata 

3. Sebastian Dukaczewski 

4. Adam Kołwzan 

5. Łukasz Kołwzan 

6. Karolina Kozicka 

7. Dariusz Krysa 

8. Damian Matela-Libera 

9. Andrzej Miron 

10. Dariusz Paluszkiewicz 

11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

12. Sylwia Słomińska 

13. Mariusz Suchecki 

14. Elżbieta Turostowska 

15. Tomasz Walczak 

Ad. 1  

Otwarcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki dokonał otwarcia XIV sesji Rady 

Miejskiej. Poinformował jednocześnie, że sesja została zwołana zgodnie z art. 20 

ust. 3 ustawy z dnia 08 marca 1990r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 2019.506) 

na wniosek Burmistrza Drezdenka Karoliny Piotrowskiej (pismo stanowi załącznik nr 

1 do niniejszego protokołu). Powitał wszystkich przybyłych na sesję (lista obecności 

radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).  

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki odczytał porządek obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2019 rok – druk nr 84/19. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 – druk nr 85/19. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej utworzenia miejsca 
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okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Źródlanym na terenie 

Nadleśnictwa Karwin – druk nr 86/19. 

6. Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że dzisiejsza sesja 

zwołana została na wniosek Burmistrza Drezdenka i wszelkie zmiany wprowadzone 

do porządku obrad muszą zostać zaakceptowane przez wnioskodawcę. Stwierdził, 

że w obradach uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 

Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poprosiła o włączenie do porządku obrad 

dwóch projektów uchwał dotyczących uchwał intencyjnych: 

1) projekt uchwały w sprawie przekazania przez Gminę Drezdenko środków 

finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji 

w Gorzowie Wlkp. z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za czas 

służby ponadnormatywnej dla policjantów KPP w Strzelcach Kraj. Burmistrz 

Drezdenka poprosiła o podjęcie przedmiotowego projektu na podstawie 

którego będzie można przekazać fundusze na dofinansowanie działań Policji. 

K. Piotrowska wyjaśniła, że chodzi o to, aby wspomóc Policję środkami 

finansowymi w celu odbywania dodatkowych patroli na terenie gminy 

Drezdenko w sezonie turystycznym; 

2) projekt uchwały w sprawie przekazania przez Gminę Drezdenko środków 

finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji 

w Gorzowie Wlkp. z przeznaczeniem na nagrodę za osiągnięcia w służbie, 

dla policjantów właściwych miejscowo komend powiatowych (miejskich)  

i komisariatów, którzy realizują zadania z zakresu służby prewencyjnej dla 

policjantów KPP w Strzelcach Kraj. Burmistrz Drezdenka przypomniała, że 

na poprzedniej sesji RM radni przyjęli kwotę 500 zł z przeznaczeniem na 

nagrodę dla najlepszego dzielnicowego z terenu gminy Drezdenko, która 

zostanie wręczona w Strzelcach Kraj. z okazji 100-lecia powołania Policji  

w Polsce. 

Radni nie wnieśli uwag.  

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki odczytał porządek obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2019 rok – druk nr 84/19. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 – druk nr 85/19. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej utworzenia miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Źródlanym na terenie 

Nadleśnictwa Karwin – druk nr 86/19. 

6. Projekt uchwały w sprawie przekazania przez Gminę Drezdenko środków 
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finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji 

w Gorzowie Wlkp. z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za czas służby 

ponadnormatywnej dla policjantów KPP w Strzelcach Kraj. Burmistrz Drezdenka 

poprosiła o podjęcie przedmiotowego projektu na podstawie, którego będzie 

można przekazać fundusze na dofinansowanie działań Policji – druk nr 87/19. 

7. Projekt uchwały w sprawie przekazania przez Gminę Drezdenko środków 

finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji 

w Gorzowie Wlkp. z przeznaczeniem na nagrodę za osiągnięcia w służbie, dla 

policjantów właściwych miejscowo komend powiatowych (miejskich)  

i komisariatów, którzy realizują zadania z zakresu służby prewencyjnej dla 

policjantów KPP w Strzelcach Kraj. – druk nr 88/19. 

8. Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2019 rok – druk nr 84/19. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wyjaśniła, że zaproponowane w projekcie zmiany 

dotyczą rzeczy, które w większości były już omawiane. Dodała, że główne zmiany 

polegają na przeznaczeniu: 

- kwoty 85.000 zł, która ma wesprzeć przebudowę pomieszczeń kuchni szkolnej  

w Szkole Podstawowej nr 3 im. Henryka Sienkiewicza w Drezdenku. Burmistrz 

Drezdenka poinformowała, że ze środków własnych zostanie przeprowadzony 

remont, natomiast na wyposażenie zostaną wszczęte działania w celu znalezienia 

środków zewnętrznych; 

- kwoty 25.000 zł na poprawę bezpieczeństwa polegającą na zmianie organizacji 

ruchu przy ul. Okrężnej w zakresie budowy wyniesionych przejść dla pieszych; 

- kwoty 2.400 zł na fundusz wsparcia Komendy Policji z przeznaczeniem na 

ponadnormatywną służbę czyli dodatkowe patrole na terenie gminy Drezdenko. 

Burmistrz Drezdenka poinformowała, że zostało rozstrzygnięte zapytanie ofertowe na 

budowę monitoringu w miejscowości Zagórze. Wyjaśniła, że już wcześniej Rada 

Miejska przeznaczyła 4.000 zł na ten cel i 4.000 zł zostało wyasygnowane  

z funduszu sołeckiego sołectwa Zagórze. K. Piotrowska powiedziała, że po 

rozstrzygnięciu zapytania ofertowego okazało się, że brakuje do realizacji tego 

zadania 5.000 zł. Dodała, że bez dodatkowych środków możliwa będzie realizacja 

zadania w węższym zakresie tzn. mniejsza ilość kamer, natomiast po 

wygospodarowaniu dodatkowych 5.000 zł będzie można wykonać monitoring z taką 

ilością kamer, aby objął on nie tylko plażę ale także zejście, parkingi a nawet 

przeciwległy brzeg jeziora. 

K. Piotrowska poinformowała o propozycji wprowadzenia zmiany do budżetu  

w kwocie 23.982 zł na zagospodarowanie plaży przy jeziorze Łubowo. Wyjaśniła, że 

po zakończeniu inwestycji remontu plaży okazało się, że brakuje jeszcze sporo 

elementów wyposażenia, żeby miejsce to było dla mieszkańców i turystów bardziej 

funkcjonalne  - ławki, ławostoły, przebieralnie oraz dodatkowe stojaki na rowery. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że pokrycie wyżej wymienionych 

wydatków nastąpi: 
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1)  z przeniesień (niektóre zadania zostały zakończone, przy czym udało się 

wygospodarować z tych zadań oszczędności); 
2) z nadwyżki, która była w pewien sposób zabezpieczona na realizację tych 

celów; 
3)  ze zwiększonych dochodów z podatku dochodowego od osób prawnych. 

Radny S. Dukaczewski przekazał podziękowania od radnego A. Kołwzana za 

wygospodarowane środki na remont stołówki w SP 3 jednocześnie ubolewając, że 

nie mogło dojść do porozumienia tydzień temu. 

Radny S. Dukaczewski zapytał czy monitoring na plaży będzie ściśle monitorujący 

czy też będzie kamera widokowa z ogólnym dostępem. Przekazał zapytania 

mieszkańców o ławki na plaży a także na pomoście w Zagórzu i czy można 

ingerować w zakończone zadanie. 

Burmistrz Drezdenka poinformowała, że oprócz monitoringu nadzorującego 

planowane jest zamontowanie kamery panoramicznej, która będzie obejmować 

swoim zasięgiem widok jeziora z góry z możliwością podglądu na stronie 

internetowej Urzędu w czasie rzeczywistym. 

Odpowiadając na pytanie dotyczące montażu ławek na pomoście Kierownik Referatu 

Realizacji Inwestycji i Zamówień Publicznych Dariusz Skrzypczak poinformował, że 

pomost jest elementem prefabrykowanym i na chwilę obecną nie jest w stanie 

odpowiedzieć na to pytanie. Dodał, że tylko wykonawca pomostu może udzielić takiej 

zgody ze względu na zagrożenie utraty gwarancji, gdyż może zdarzyć się sytuacja, 

że po przykręceniu jakiś elementów wykonawca stwierdzi, że miała miejsce 

ingerencja w konstrukcję. 

Radny Ł. Kołwzan wyraził zadowolenie, że znalazły się środki na remont stołówki  

w SP 3. Zapytał czy będzie miała miejsce wymiana barierek przy zjeżdżalni, która 

jest zamontowana przy pomoście na plaży w Zagórzu, gdyż jest to niebezpieczna 

konstrukcja. Radny zapytał czy koszt monitoringu zamknie się w kwocie 10.000 zł 

czy też będzie to koszt powyższej 10.000 zł. 

W kwestii kosztów monitoringu Burmistrz Drezdenka przypomniała, że już jest 

zabezpieczone 8.000 zł a brakuje jeszcze 5.000 zł. Odpowiadając na pytanie 

dotyczące wymiany barierki przy zjeżdżali K. Piotrowska poinformowała, że również 

widzi taką konieczność i prace już trwają. 

D. Skrzypczak uzupełniając wypowiedź Burmistrz Drezdenka poinformował, że nikt 

nie zgłaszał zagrożenia związanego bezpośrednio ze zjeżdżalnią a są to jedynie 

domniemania pracowników Urzędu o ewentualnym niebezpieczeństwie. Dodał, że 

będą zamontowane dwa dodatkowe uchwyty, aby ułatwić dzieciom dostęp do tego 

urządzenia. 

W odpowiedzi na informację, że nikt nie zgłaszał problemu dotyczącego 

niebezpiecznej zjeżdżalni radny Ł. Kołwzan zgłosił taki fakt informując, że podczas 

otwarcia dziecko poślizgnęło się na szczebelkach, po których się wchodzi na 

urządzenie, gdyż zdaniem radnego są one zbyt wąskie. 

Kierownik RI D. Skrzypczak zauważył, że akurat te szczebelki są szerokie – średnica 

80mm rury i nie wyobraża sobie, aby jeszcze bardziej zwiększyć przekrój tego 

elementu. Dodał, że tego typu rzeczy reguluje norma 1176 zgodnie z którą wszystkie 
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elementy zabawowe muszą być i zostały wykonane. D. Skrzypczak przypomniał, że 

jest to zamontowane przy wodzie i będzie ślizgie - same w sobie obarczone jest 

pewnym ryzkiem. 

Radny S. Dukaczewski poinformował, że kilka tygodni temu miały miejsce rozmowy  

z Z-cą Burmistrza M. Grzymałowskim i już wówczas pojawiły się wątpliwości. Dodał, 

że był świadkiem jak 4-letnia dziewczynka spadła z góry, na szczęście nic się nie 

stało. Upewnił się czy urządzenie posiada wszystkie certyfikaty bezpieczeństwa  

i czy Gmina jest przygotowana na ewentualne nieszczęśliwe zdarzenia, gdyż stopnie 

są na tyle zaokrąglone, że istnieje duże prawdopodobieństwo poślizgnięcia się przez 

dzieci. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotowska zauważyła, że być może przez przypadek a być 

może celowo radni słuchają dość wybiórczo, gdyż bardzo wyraźnie mówiła, że mimo 

że radni teraz o tym wspominają, to problem został zauważony i podjęto odpowiednie 

działania. Dręczenie tematu jest dla Burmistrz Drezdenka zupełnie niezrozumiałe. 

Dodała, że na etapie projektu nie dopuszcza się urządzeń, które nie są objęte 

odpowiednimi normami a wszelkiego typu urządzenia są przez Gminę ubezpieczane. 

Zadeklarowała, że zostaną dołożone wszelkie starania, aby miejsce to było 

bezpieczne i przez wszystkich chętnie użytkowane. 

Radny D. Matela-Libera zapytał czy ta sama firma budowała pomost na Lubiewie. 

Po uzyskaniu pozytywnej odpowiedzi radny zauważył, że zastanawiający jest fakt 

dlaczego na Lubiewie są dwie bezpieczne ślizgawki a na Zagórzu zamontowali inną 

zjeżdżalnię. 

D. Skrzypczak wyjaśnił, że firma która montowała pomost jest firmą tworzącą tylko  

i wyłącznie pomosty, natomiast dodatkowe elementy wykonuje generalny 

wykonawca. Dodał, że pomysł na Zagórze był taki, aby zrobić większą zjeżdżalnię, 

co nie wszystkim musi się podobać. Zadeklarował, że wszystkie elementy zostaną 

sprawdzone pod względem normowym i bezpieczeństwa o czym radni zostaną 

poinformowani. Kierownik powiedział, że są to urządzenia jednorazowo 

produkowane, indywidualne, nie można ich kupić w sklepie i dołączona jest do nich 

deklaracja zgodności, która jednocześnie jest certyfikatem dostępu.   

Radny D. Krysa zwrócił się do Burmistrz Drezdenka z informacją, że radni również 

rozmawiają z ludźmi, którzy zgłaszają im różne uwagi. Dodał, że jako ojciec  

5 - letniego dziecka uważa, że wadą jest ustawienie przedmiotowej zjeżdżalni, gdyż 

dziecko, które nie potrafi pływać chcąc wejść na zjeżdżalnęe może wpaść od razu do 

głębokiej wody. D. Krysa powiedział, że całkowicie zgadza się z radnym  

Ł. Kołwzanem, że schodki są za wąskie. Radny D. Krysa upewnił się, że przesuwane 

środki z osiedla Mickiewicza są to kwoty pozostałe z oszczędności. 

D. Skrzypczak wyjaśnił, że są to środki, które pozostały z tych dwóch zadań, które 

były realizowane na osiedlu Mickiewicza tzw. oszczędności poprzetargowe. 

Radna S. Słomińska zapytała czy środki zabezpieczone na remont kuchni w SP 3  

w kwocie 85.000 zł wystarczą na to zadanie. 

Burmistrz Drezdenka wyjaśniła, że zabezpieczane dziś 85.000 zł to nie jest cała 

kwota. Dodała, że już wcześniej zostało zabezpieczone w budżecie 168.000 zł  

z myślą o tym, że 80.000 zł uda się pozyskać z dofinansowania, jednak nie udało się 
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i zadanie będzie realizowane ze środków własnych, jednak zostanie podjęta próba 

uzyskania dofinansowania na wyposażenie. 

Radny D. Matela-Libera zapytał jak będą wyglądały wyniesienia na przejścia dla 

pieszych – czy elementy z kostki brukowej czy może z gumy. Dodał, że takie 

wyniesienia są w nawierzchni ulicy Słonecznej i jest to jeden, wielki bubel. 

Kierownik Referatu Realizacji Inwestycji i Zamówień Publicznych przypomniał, że 

wyniesienie na przejściu dla pieszych nie jest progiem zwalniającym, ono nie ma 

skutecznie zatrzymać pojazdu tylko ma na celu umożliwienie bezpiecznego przejścia 

pieszym. Dodał, że jeśli chodzi o geometrię to będą to elementy bardzo zbliżone do 

tych zamontowanych w nawierzchni ul. Słonecznej tylko węższe. D. Skrzypczak 

powiedział, że w chwili obecnej trwa procedura zmiany organizacji ruchu, gdyż 

przepisy pozwalają na zmniejszenie tego przejścia, co pozwala uniknąć przebudowy 

kanalizacji deszczowej. 

Radny D. Matela-Libera zapytał czy będzie miała miejsce modernizacja progów przy 

ul. Słonecznej ze względu na ich wysokość. 

D. Skrzypczak powiedział, że w kwestii tego skrzyżowania przedstawiciele Gminy 

wielokrotnie musieli tłumaczyć się przed sądem ze względu na wypadek, który miał 

tam miejsce i zmianę organizacji ruchu wprowadzoną przez Starostwo Powiatowe. 

Dodał, że teraz przy przebudowie decyzją projektanta po konsultacji całego zespołu 

specjalistów podjęte są kroki, aby to skrzyżowanie było bezpieczne. 

Radny Ł. Kołwzan zauważył, że z wypowiedzi Kierownika wynika, że projektant nie 

był na miejscu tylko zaprojektował skrzyżowanie na podstawie wytycznych 

specjalistów. 

D. Skrzypczak powiedział, że projektant uczestniczył w pracach od samego 

początku, brał udział we wszystkich wizjach lokalnych a nawet robił audyt dla potrzeb 

sądowych. 

Radny Ł. Kołwzan zauważył, że niektórzy projektanci wykonują projekty „zza biurka”. 

D. Skrzypczak powiedział, że być może tak bywa. W kwestii progów zwalniających 

Kierownik powiedział, że ma odmienne zdanie i zmienia się podejście do 

bezpieczeństwa na terenie gminy. Jako przykład podał interpelację radnej  

P. Pieluszczak-Suchodolskiej, która wnioskowała o progi zwalniające przy ścieżce 

rowerowej a propozycja jest taka, aby ustawić tam fotowolkaiczne oznakowanie 

świetlne, które pulsacyjnie będzie informowało kierowcę o konieczności zachowania 

ostrożności. 

Radny R. Dolata zapytał radnego D. Mateli-Libery, co z progami jest nie tak, skoro 

zostały nazwane bublem. Zauważył, że jeśli kierowcy dzięki takim wyniesionym 

zwalniają prędkość to jest wszystko w porządku. 

Radny D. Matela-Libera wyjaśnił, że z opinii mieszkańców wynika, że te progi są za 

wysokie dla aut. Wątpliwości radnego budzi również nawierzchnia brukowa a nie 

gumowa. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zauważyła, że praca Urzędu jest dla 

mieszkańców, natomiast ile ludzi tyle opinii i należy zaufać ekspertom. Dodała, że 

jeżeli sztab ludzi, którzy pracują w danej branży sugeruje pewne rozwiązania to 
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opinia pojedynczych mieszkańców może być subiektywną i podyktowaną swoimi 

potrzebami czy interesem, a należy patrzeć globalnie na wszystkich. 

Radna E. Turostowska zauważyła, że okres wakacji może być niewystarczający do 

zakończenia inwestycji związanej z modernizacją kuchni w SP 3. Zapytała czy we 

wrześniu dzieci zostaną objęte cateringiem. 

K. Piotrowska zadeklarowała, że dzieci nie zostaną pozostawione bez ciepłego 

posiłku. Poinformowała, że po rozmowach z dyrektorem szkoły i paniami kucharkami 

pomysł jest taki, aby posłużyć się cateringiem a panie będą pracowały w kuchniach 

innych placówek gminnych i przyczynią się do wyprodukowania większej ilości 

obiadów, które zostaną przewiezione dla uczniów z SP 3. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok wraz z poprawką 

– druk nr 84/19 (projekt stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa 
Dariusz, Matela-Libera Damian, Miron Andrzej, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, 
Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta, Walczak Tomasz 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJE SIĘ (0) 

NIEOBECNI (3) 

Czekajło Michał, Kołwzan Adam, Paluszkiewicz Dariusz 
Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr XIV/82/2019 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2019 rok (uchwała stanowi 

załącznik  nr 4 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 – druk nr 85/19. 

Skarbnik Gminy A. Lachowicz poinformowała, że zmiany uchwały budżetowej Gminy 

narzucają jednocześnie, zgodnie z ustawą o finansach publicznych, wprowadzenie 

zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dodała, że WPF składa się z trzech 

załączników i do każdego zostały wprowadzone zmiany zgodnie ze zmianami 

wprowadzonymi do uchwały budżetowej – zmiany w dochodach i wydatkach, 

przychodach i rozchodach oraz w załączniku o objaśnieniach. Skarbnik Gminy 

wyjaśniła, że najistotniejsza zmiana została wprowadzona w załączniku nr 3 

dotycząca zwiększenia wartości zadania „Budowa budynku żłobka wraz  

z przedszkolem w miejscowości Drezdenko” o kwotę 3.200.000,00 zł. W związku z tą 

zmianą A. Lachowicz poinformowała, że zaplanowana kwota na tę inwestycję 

przedstawia się następująco: 
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- w 2019 roku kwota pozostanie bez zmian czyli 1.800.000,00 zł dofinansowanie ze 

środków zewnętrznych i 1.200.000,00 zł środki własne, 

- w 2020 roku zwiększono o kwotę 700.000,00 zł i wynosi 4.200.000,00 zł, 

- w 2021 roku zwiększono o kwotę o 1.000.000,00 zł i wynosi 4.500.000,00 zł, 

- w 2022 roku zwiększono o kwotę 1.500.000, 00 zł i wynosi 2.500.000,00 zł. 

Skarbnik Gminy dodała, że w chwili obecnej został wprowadzony limit w wysokości 

14.200.000,00 zł. Dodała, że po przyjęciu przez radnych omawianego projektu 

uchwały Burmistrz będzie miała delegację do podpisania wieloletniej umowy 

dotyczącej budowy budynku żłobka wraz z przedszkolem. 

Radny Ł. Kołwzan zapytał jaki będzie koszt tej inwestycji łącznie z wyposażeniem. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że w przedstawionych kwotach nie jest ujęte 

wyposażenie, natomiast łączne nakłady finansowe na ten moment będą wynosiły 

14.350.000,00 zł. 

Radny D. Krysa zapytał czy przedsiębiorca z którym zostanie podpisana umowa 

został sprawdzony przez referat inwestycji Urzędu pod względem referencji do tak 

dużego zadania. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska odpowiedziała, że inwestycja ta jest bardzo 

kluczowa i ważna dlatego rynek został bardzo dokładnie rozeznany. Dodała, że 

wyłoniony wykonawca w chwili obecnej wykonuje dla Gminy salę gimnastyczną w 

Trzebiczu, przy czym prace i współpraca przebiegają bez zastrzeżeń. K. Piotrowska 

poinformowała, że jest to firma, która może się poszczycić wykonaniem kilku 

obiektów przedszkolnych np. w Międzychodzie. 

Radny S. Dukaczewski zauważył, że w momencie kiedy pojawiło się ogłoszenie  

o przetargu Gmina dysponowała kwotą 10.900.000,00 zł (wynika to z otwarcia ofert). 

Dodał, że w dniu ogłoszenia przetargu dotarł kosztorys inwestorski, który opiewał na 

kwotę niespełna 14.000.000,00 zł. Zapytał jak to jest, że znając kosztorys na daną 

kwotę przeznaczana jest na zadanie niższa kwota a mimo to ogłaszany jest przetarg. 

Radny S. Dukaczewski zadał również pytanie przekazane przez mieszkańca 

Goszczanowa – czy prędzej w Goszczanowie będzie dostęp do wody czy prędzej 

będzie żłobek w Drezdenku? 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że jest bardzo zaskoczona, że tak 

doświadczony radny nie wie takich rzeczy, wszak zdarzały się one dość często. 

Dodała, że rozumie iż pamięć jest ulotna i poprosiła o wyjaśnienie spraw 

przetargowych Kierownika Referatu Realizacji Inwestycji i Zamówień Publicznych  

D. Skrzypczaka. 

W kwestii drugiego pytania Burmistrz Drezdenka powiedziała, że w chwili obecnej nie 

jest w stanie odpowiedzieć, gdyż jak wiadomo w sprawie Goszczanowa jest  

w przygotowaniu dokumentacja, żłobek jak wiadomo będzie gotowy w styczniu 

przyszłego roku, całe przedszkole planowane jest do oddania w 2022 roku i jak tylko  

projekt na Goszczanowo zostanie wykonany to od Rady będzie zależało w jaki 

sposób zostanie skonstruowany budżet i co zostanie wykonane jako pierwsze. 

Podsumowując powiedziała, że na dzień dzisiejszy nie jest w stanie na to pytanie 

odpowiedzieć. 
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W odpowiedzi na pytanie dotyczące przetargu D. Skrzypczak  poinformował, że 

zostało to zaplanowane z czystą świadomością, aby procedury nie przeprowadzać 

dwa razy, bo od początku każdy wiedział, że inwestycja będzie droższa niż 

10.900.000,00 zł. Dodał, że tyle środków ile mogło zostać zabezpieczonych zostało 

przygotowanych a dwa razy zwiększać środki finansowe (w pierwszej kolejności do 

kwoty kosztorysowej czekając na sesję a potem do kwoty po przetargowej) 

przedłużyłoby cały proces w czasie. 

Radny Ł. Kołwzan w związku z tym, że temat żłobka w internecie jest kontrowersyjny 

zapytał na jakim etapie zakończą się prace w tym roku. 

Burmistrz Drezdenka zauważyła, że kwestia ta była już wyjaśniana. Przypomniała 

jednocześnie, że w tym roku realizowana będzie inwestycja w zakresie żłobka, który 

będzie przeznaczony na trzy oddziały przedszkolne, każdy dla 20 dzieci. Dodała, że 

dopiero później będzie realizowana część wspólna (kuchnia z częścią socjalną, 

magazyny) oraz część przedszkolna, która będzie obejmowała 12 klas lekcyjnych dla 

przedszkolaków i oczywiście aulę, świetlicę i pozostałe elementy. Podsumowując 

poinformowała, że do końca roku planowane jest zrealizowanie minimum, aby móc 

wywiązać się z przyznanego dofinansowania. 

Radny S. Dukaczewski zapytał na jakiej podstawie oszacowana była kwota 

10.900.000,00 zł. 

K. Piotrowska poinformowała, że kwota ta była opracowana na podstawie szacunków 

przez pracowników, którzy oszacowując projekt mieli podane wymiary, materiał  

i orientacyjne wartości, ile mniej więcej kosztują tego typu materiały w podziale na 

m.in. cegły, stolarkę, instalację, etc. Dodała, że dzięki temu można było przybliżyć 

skalę wartości inwestycji. 

Radny S. Dukaczewski kontynuując powiedział, że z wartości szacunkowej poprzez 

kosztorys inwestorski do otwarcia ofert koszt inwestycji wzrósł o ponad 30%. 

Zauważył, że jest to spora rozbieżność. Radny S. Dukaczewski spostrzegł, że  

w chwili obecnej w zaokrągleniu jest kwota 14.200.000,00 zł przeznaczona na stan 

bez wyposażenia. Zapytał jaki będzie szacunkowy koszt wyposażenia całości czyli 

zarówno żłobka jak i przedszkola. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że nie powinna podawać szacunkowych kwot, 

gdyż radny przywiązuje do nich ogromną wagę i później trzeba się mocno  

z wszystkiego tłumaczyć. Burmistrz poprosiła o sformułowanie pytania  

i zadeklarowała maksymalne przeanalizowanie tematu przez ekspertów i podanie 

konkretu bez wróżenia z fusów, aby potem nie było to podstawą do uwag, że np. coś 

zostało niedoszacowane lub wykonane nie tak jakby radny tego oczekiwał. 

Radny S. Dukaczewski upewnił się, że na chwilę obecną nie ma takich wyliczeń. 

K. Piotrowska powiedziała, że na chwilę obecną nie poinformuje radnego o tych 

szacunkowych kosztach.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 – druk nr 85/19 (projekt stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu). 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dolata Radosław, Kołwzan Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Matela-Libera 
Damian, Miron Andrzej, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, 
Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta, Walczak Tomasz 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Dukaczewski Sebastian 

NIEOBECNI (3) 

Czekajło Michał, Kołwzan Adam, Paluszkiewicz Dariusz 
Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr XIV/83/2019 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2019-2025 

(uchwała stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej utworzenia miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Źródlanym na terenie 

Nadleśnictwa Karwin – druk nr 86/19. 

Burmistrz Drezdenka wyjaśniła, że projekt dotyczy zwykłej omyłki pisarskiej. Dodała, 

że ze względu na fakt, że omyłka nie nastąpiła na etapie przepisywania tekstu  

z projektu do uchwały i w takiej właśnie formie projekt został uchwalony to w trybie 

uchwalenia musi zostać też zmieniony i omyłka sprostowana. 

Radny D. Matela-Libera zapytał czy w przyszłości jest planowane utworzenie miejsca 

dla korzystania z motorówek. Swoje pytanie uzasadnił faktem, że sam a także wiele 

innych osób korzysta z tego typu sprzętu i są zmuszeni jeździć do wielkopolski, gdzie 

jest dużo jezior przeznaczonych dla takiego sprzętu.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że nie ma takich planów i że radny 

jako pierwszy wystąpił z tego typu wnioskiem. Dodała, że aby procedować uchwałę  

w sprawie miejsc wykorzystywanych do kąpieli potrzebnych jest wiele różnego 

rodzaju zgód, więc na pewno nie jest to temat na ten rok. K. Piotrowska powiedziała, 

że używanie skuterów wodnych jest w gminie Drezdenko sprawą problemową ze 

względu na fakt, że wiele jezior jest objętych obszarem „Natura 2000”, są tam 

rezerwaty, jest chronione ptactwo. Burmistrz Drezdenka przyznała, że zarówno od 

strony przyrodniczej a także ze względu na bezpieczeństwo osób kąpiących się jest 

to temat, który wymaga bardzo dogłębnej analizy, tak aby to miejsce nie zakłócało 

spokoju mieszkańców i plażowiczów a także cennej przyrody. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej utworzenia miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Źródlanym na terenie 
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Nadleśnictwa Karwin – druk nr 86/19 (projekt stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dolata Radosław, Kołwzan Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Matela-Libera 

Damian, Miron Andrzej, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, 

Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta, Walczak Tomasz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Dukaczewski Sebastian 

NIEOBECNI (3) 

Czekajło Michał, Kołwzan Adam, Paluszkiewicz Dariusz 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr XIV/84/2019 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie  

zmiany uchwały dotyczącej utworzenia miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Źródlanym na terenie Nadleśnictwa 

Karwin (uchwała stanowi załącznik  nr 8 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przekazania przez Gminę Drezdenko środków 

finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji 

w Gorzowie Wlkp. z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za czas służby 

ponadnormatywnej dla policjantów KPP w Strzelcach Kraj. druk nr 87/19. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wyjaśniła, że w projekcie chodzi o wsparcie 

Policji w zakresie godzin ponadnormatywnych, które będą realizowane na terenie 

gminy Drezdenko w formie dodatkowych patroli zapewniających większe poczucie 

bezpieczeństwa z naciskiem na kąpieliska, gdzie ruch turystyczny może być 

wzmożony. Burmistrz Drezdenka poprosiła o podjęcie przedmiotowego projektu na 

podstawie którego będzie można przekazać fundusze na dofinansowanie działań 

Policji . 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przekazania przez Gminę Drezdenko środków 

finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji w Gorzowie 

Wlkp. z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za czas służby 

ponadnormatywnej dla policjantów KPP w Strzelcach Kraj. Burmistrz Drezdenka 

poprosiła o podjęcie przedmiotowego projektu na podstawie którego będzie można 

przekazać fundusze na dofinansowanie działań Policji – druk nr 87/19 (projekt 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (10) 

Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa 

Dariusz, Miron Andrzej, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, 

Suchecki Mariusz, Turostowska Elżbieta,  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Matela-Libera Damian, Walczak Tomasz 

NIEOBECNI (3) 

Czekajło Michał, Kołwzan Adam, Paluszkiewicz Dariusz 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr XIV/85/2019 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie  

przekazania przez Gminę Drezdenko środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wlkp. 

z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za czas służby 

ponadnormatywnej dla policjantów KPP w Strzelcach Kraj. (uchwała stanowi 

załącznik  nr 10 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie przekazania przez Gminę Drezdenko środków 

finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji 

w Gorzowie Wlkp. z przeznaczeniem na nagrodę za osiągnięcia w służbie, dla 

policjantów właściwych miejscowo komend powiatowych (miejskich)  

i komisariatów, którzy realizują zadania z zakresu służby prewencyjnej dla 

policjantów KPP w Strzelcach Kraj. - druk nr 88/19. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że intencją Komendanta 

Wojewódzkiego Policji jest, aby samorządowcy w jakiś sposób docenili służbę 

policjantów prewentystów w formie nagrody pieniężnej w ramach obchodów  

100 -lecia Policji w Polsce. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przekazania przez Gminę Drezdenko środków 

finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji w Gorzowie 

Wlkp. z przeznaczeniem na nagrodę za osiągnięcia w służbie, dla policjantów 

właściwych miejscowo komend powiatowych (miejskich) i komisariatów, którzy 

realizują zadania z zakresu służby prewencyjnej dla policjantów KPP w Strzelcach 

Kraj.  – druk nr 88/19 (projekt stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Dolata Radosław, Kołwzan Łukasz, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Miron Andrzej, 

Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, 

Turostowska Elżbieta,  

PRZECIW (1) 
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Matela-Libera Damian 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Dukaczewski Sebastian, Walczak Tomasz 

NIEOBECNI (3) 

Czekajło Michał, Kołwzan Adam, Paluszkiewicz Dariusz 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr XIV/86/2019 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie  

przekazania przez Gminę Drezdenko środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej Policji w Gorzowie Wlkp. 

z przeznaczeniem na nagrodę za osiągnięcia w służbie, dla policjantów 

właściwych miejscowo komend powiatowych (miejskich) i komisariatów, którzy 

realizują zadania z zakresu służby prewencyjnej dla policjantów KPP 

w Strzelcach Kraj. (uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

Zastępca Burmistrza M. Grzymałowski poinformował, że została przygotowana oferta 

wakacyjna dotycząca m.in. otwarcia boisk piłkarskich – ogólnodostępne boisko do 

siatkówki plażowej przy Hali Sportowo – Rehabilitacyjnej, Orlik a także stadion (za 

głównym boiskiem piłkarskim). Dodał, że wszystkie obiekty będą dostępne  

w godzinach 11:00-21:00, natomiast boisko do siatkówki plażowej w godzinach 6:00 

– 21:00. 

Zastępca Burmistrza powiedział, że w dniu dzisiejszym został rozstrzygnięty przetarg 

na świadczenie usług transportowych dotyczący dowozu na plażę w Zagórzu  

i w Lubiewie. Wyjaśnił, że autobusy będą odjeżdżać z czterech miejsc w Drezdenku 

(ulice Mickiewicza, Lwowska, Niepodległości i Portowa) w trzech kursach - 

porannym, popołudniowym i wieczornym. M. Grzymałowski poinformował, że zostały 

ustalone ceny biletów – w jedną stronę koszt biletu to 4 zł, ulgowy 2 zł, cena biletu 

dziennego (dojazd i powrót) to 6 zł, ulgowy 3 zł. Dodał, że usługa będzie świadczona 

od 29 czerwca do 1 września br. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że w ubiegłym tygodniu  

w aplikacji e-Sesja radnym został udostępniony wniosek o udostępnienie informacji 

publicznej w sprawie sieci 5G. Powiedział, że w związku z brakiem zainteresowania 

radnych uznaje, że Rada nie zamierza zajmować się tematem poruszanym we 

wniosku. 

Radny D. Krysa wyraził zadowolenie ze współpracy z Zastępcą Burmistrza w sprawie 

udostępnienia boisk dla mieszkańców. Powiedział, że dowozy na plaże są również 

świetnymi pomysłami. Radny wyraził chęć rozwieszania plakatów w tej sprawie. 

 

 

 

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 
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Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i XIV sesję Rady Miejskiej 

uznał  za zakończoną.  

 

 

 

      Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 /-/ Mariusz Suchecki 
Sporządziła:          
J. Ambroziak       


